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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 
 
 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara din  data de 14.02.2020 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Marius Leanca care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
31/2020 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Marius Leanca: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-nul Marius Leanca: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri (Lipsește motivat d-
nul consilier Ion Bădin). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar general Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 509/2020, iar proiectul ordinii 
de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 ”Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 06.02.2020 a fost semnat 

de către Secretarul General, precum şi de către preşedintele de şedinţă şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 

D-nul Marius Leanca: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu : 
„Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea înainte de punctul 

1 a următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ obligatoriu 
(învățământ primar și gimnazial) din municipiul Hunedoara - Colegiul Naţional de 
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Informatică ”Traian Lalescu” –  clădire învățământ primar + clădire învățământ 
gimnazial”- CORP A. 

 
                 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 

intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ obligatoriu 
(învățământ primar și gimnazial) din municipiul Hunedoara - Colegiul Naţional de 
Informatică ”Traian Lalescu” –  clădire învățământ primar + clădire învățământ 
gimnazial”- CORP B. 

 
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 

intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
”Reabilitarea/modernizarea/dotarea unităților de învățământ obligatoriu (învățământ 
primar și gimnazial) din Municipiul Hunedoara – Colegiul Tehnic “Matei Corvin”, 
Școala Gimnaziala nr. 6”. 

 
4.Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 

intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ profesional și tehnic 
(licee tehnologice și școli profesionale) din municipiul Hunedoara – Liceul 
Tehnologic ”Constantin Bursan”, atelier școală + corp liceu”- clădire atelier școală. 

                                                                                                                  
5.Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 

intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ profesional și tehnic 
(licee tehnologice și școli profesionale) din municipiul Hunedoara – Liceul 
Tehnologic ”Constantin Bursan”, atelier școală + corp liceu”- clădire corp liceu. 

                                                                                                               
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 

intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ profesional și tehnic 
(licee tehnologice și scoli profesionale) din municipiul Hunedoara – Colegiul Tehnic 
”Matei Corvin", corp școală 5 + atelier 2 practică”- clădire atelier 2 practică. 

 
7.Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanților Consiliului local al 

Municipiului Hunedoara în Comisia pentru evaluarea ofertelor depuse la licitaţia 
publică organizată în vederea închirierii unor spaţii din incinta clădirii Sitului 
Industrial “SSA Hunedoara” situate în municipiul Hunedoara, str. Furnalelor nr. 2B 
judeţul Hunedoara. 

 
          8.Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a 
imobilului teren şi clădirilor aferente, în suprafaţă totală de 5.523 mp, înscrise în CF 
sub nr. 69061, situate în Municipiul Hunedoara, str. Serei, fosta U.M. Hăşdat, în 
favoarea Asociaţiei „Sufletele Nimănui” Hunedoara. 
 
          9.Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare loc de 
joacă strada Munteniei, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara“. 

 
          10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 87 
/2019 privind aprobarea documentației de avizare  a lucrărilor de intervenții  și  a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție “Amenajare teren de 
sport multifuncțional Școala gimnazială nr.7 – Colegiul Economic Emanuil Gojdu 
(fosta Școală generală nr.7) din municipiul Hunedoara”, judeţul Hunedoara . 
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D-nul Marius Leanca: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.” 
 
D-nul Marius Leanca: 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare ;  

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) 
interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare 
şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la 
proiectele de hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate.” 
 
D-nul Marius Leanca: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ obligatoriu (învățământ 
primar și gimnazial) din municipiul Hunedoara - Colegiul Naţional de Informatică ”Traian 
Lalescu” –  clădire învățământ primar + clădire învățământ gimnazial”- CORP A. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 

 
- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 40/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ obligatoriu (învățământ 
primar și gimnazial) din municipiul Hunedoara - Colegiul Naţional de Informatică ”Traian 
Lalescu” –  clădire învățământ primar + clădire învățământ gimnazial”- CORP B. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 41/2020 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
”Reabilitarea/modernizarea/dotarea unităților de învățământ obligatoriu (învățământ primar 
și gimnazial) din Municipiul Hunedoara – Colegiul Tehnic “Matei Corvin”, Școala 
Gimnaziala nr. 6”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 42/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ profesional și tehnic (licee 
tehnologice și școli profesionale) din municipiul Hunedoara – Liceul Tehnologic ”Constantin 
Bursan”, atelier școală + corp liceu”- clădire atelier școală. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 43/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ profesional și tehnic (licee 
tehnologice și școli profesionale) din municipiul Hunedoara – Liceul Tehnologic ”Constantin 
Bursan”, atelier școală + corp liceu”- clădire corp liceu. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 44/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ profesional și tehnic (licee 
tehnologice și scoli profesionale) din municipiul Hunedoara – Colegiul Tehnic ”Matei 
Corvin", corp școală 5 + atelier 2 practică”- clădire atelier 2 practică. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 45/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanților Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Comisia pentru evaluarea ofertelor depuse la licitaţia publică organizată în 
vederea închirierii unor spaţii din incinta clădirii Sitului Industrial “SSA Hunedoara” situate 
în municipiul Hunedoara, str. Furnalelor nr. 2B judeţul Hunedoara. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Vă mulțumesc domnule președinte. Un singur comentariu am de făcut la 

această hotărâre și anume având în vedere structura Consiliului Local, era frumos ca 
membru supleant măcar să fie numit din partea Partidului Național Liberal. Era nu frumos, 
și logic și normal, dar nu contează. Mulțumesc.”  

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local 

al Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanților 

Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Comisia pentru evaluarea ofertelor, depuse 
la licitaţia publică organizată în vederea închirierii unor spaţii din incinta clădirii Sitului 
Industrial “SSA Hunedoara” situate în municipiul Hunedoara, str. Furnalelor nr. 2B judeţul 
Hunedoara conform art.1 din proiectul de hotărâre nr. 49/12.02.2020, s-au constatat 19 
voturi ”pentru” și 1 vot anulat. 

 
În urma acestor rezultate,  reprezentații Consiliului Local din municipiul 

Hunedoara în Comisia pentru evaluarea ofertelor depuse la licitaţia publică organizată în 
vederea închirierii unor spaţii din incinta clădirii Sitului Industrial “SSA Hunedoara” situate 
în municipiul Hunedoara, str. Furnalelor nr. 2B judeţul Hunedoara, sunt următorii: 

                 
- Ciprian Ştefan Palcău – consilier local, în calitate de membru 18 voturi 

”pentru”  
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- Sorin Ilea– consilier local, în calitate de membru supleant 19 voturi 
”pentru” 

 
Dna. Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, în urma votului domnul Palcău a obținut 18 voturi 

”pentru”, domnul Ilea a obținut 19 voturi ”pentru” și un buletin de vot a fost anulat.”  
                                     
Art. 2-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 46/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a 
imobilului teren şi clădirilor aferente, în suprafaţă totală de 5.523 mp, înscrise în CF sub nr. 
69061, situate în Municipiul Hunedoara, str. Serei, fosta U.M. Hăşdat, în favoarea 
Asociaţiei „Sufletele Nimănui” Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

A ieșit din sală domnul consilier Lăscuț Stoicuța, în acest moment fiind 
în sală prezenți 19 consilieri. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Lasșău: 
”Precizăm că domnul Stoicuța a părăsit sala, în concluzie sunt 19 consilieri.” 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru.” 
Art. 1-6 se aprobă cu 19 voturi ”pentru.” 
Hotărârea nr. 47/2020 se aprobă cu 19 voturi ”pentru.” 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Amenajare loc de joacă strada 
Munteniei, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara“. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
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S-a întors în sală domnul consilier Lăscuț Stoicuța, în acest moment 
fiind prezenți în sală 20 de consilieri. 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Precizăm că a revenit domnul Stoicuța. Sunt 20 de consilieri.” 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 48/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 87 /2019 
privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru  obiectivul de  investiție “Amenajare teren de sport 
multifuncțional Școala gimnazială nr.7 – Colegiul Economic Emanuil Gojdu (fosta Școală 
generală nr.7) din municipiul Hunedoara”, judeţul Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 49/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al Municipiului Hunedoara 
pe anul 2020 și a estimărilor pe anii 2021-2023. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Elena Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Dăm cuvântul doamnei Fărcaș prima dată, întrucât a apărut o eroare pe 

care dorim să o corectăm.” 
 
Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Da, mulțumesc. Propun un amendament la acest proiect de hotărâre. Având 

în vedere faptul că în proiectul de hotărâre nr. 40/10.02.2020 privind aprobarea bugetului 
local al Municipiului Hunedoara pe anul 2020 și a estimărilor pe  anii 2021 – 2023, la art. 1 
din eroare, s-a trecut excedentul anului 2018, propun modificarea art. 1, în sensul înlocuirii 
acelei sintagme cu sintagma excedentul anului 2019.” 

 
Se supune la vot amendamentul doamnei consilier Bianca Magdalena 

Fărcaș, care se aprobă în unanimitate.  
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Vă mulțumesc domnule președinte. Vin și eu cu un amendament la acest 

buget, la rândul 430 asigurări și asistență socială. În conformitate cu prevederile Codului 
Civil, Statul prin autoritățile publice respectă și ocrotește familia fiind obligat să sprijine prin 
măsuri economice și sociale dezvoltarea și consolidarea familiei. Acest lucru este 
menționat în art. 258, alin. 3, Statul este obligat să sprijine prin măsuri economice și 
sociale încheierea căsătoriei, precum și dezvoltarea și consolidarea familiei. Reducerea 
continuă a natalității în paralel cu creșterea constantă a numărului de vârstnici, va 
determina schimbarea echilibrului între generații cu consecință asupra dezvoltării 
socioeconomice a acestui oraș, prin reducerea disponibilităților resurselor umane în mod 
progresiv. Prin urmare, grupul consilierilor PNL, propune acordarea unui stimulent 
financiar pentru nou-născuți în cuantum de 500 lei, având în vedere multiplele cheltuieli pe 
care o familie le are la venirea pe lume a unui copil. Beneficiarii sunt părinții copiilor nou-
născuți cu domiciliul în Municipiul Hunedoara care adresează o cerere de acordare a 
stimulentului financiar în termen de o lună de la data nașterii copilului însoțită de copia 
certificatului de naștere pentru  nou-născut, acte de identitate ale părinților care să ateste 
domiciliul stabil în Municipiul Hunedoara existent cu cel puțin 6 luni înaintea depunerii 
cererii și un certificat fiscal din care să rezulte că părinții nou-născutului nu au datorii la 
bugetul local, eliberat de Serviciul Taxe și Impozite Locale din Primăria Municipiului 
Hunedoara.  Noi am vrea, ca o sumă de 200.000 lei să fie consemnată în bugetul local, 
ulterior venind și cu un proiect de hotărâre pentru aceste stimulente financiare care să 
aibă acoperire bugetară. Am și identificat câteva surse din programul de evenimente. Sunt 
patru evenimente, pe care dacă vreți o să vi le enumăr, de unde putem să recuperăm ceva 
sume de bani pentru a propune acest amendament. Consider că în orașul nostru este 
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imperios necesar să crească natalitatea.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”În toată țara este problema asta.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Și în orașul nostru. Am glumit pe seama asta în ședința trecută, dar acum 

trebuie să încercăm să facem ceva. ” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Sunt absolut de acord cu inițiativa dumneavoastră. Este o inițiativă 

binevenită, v-ați gândit bine, putem să identificăm și sursele, sigur, domnul secretar o să 
ne explice cadrul legal, că noi am mai încercat acest lucru și vreau să vă felicit cum ați 
gândit pe viitor ca hotărâre de Consiliu Local și poate îi transmiteți primului ministru, acest 
lucru, știți ca să majoreze alocațiile la copii, pentru că de fapt despre asta este vorba. Sunt 
convins că veți reuși acest lucru. Mulțumesc. Vă rog domnule secretar.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:   
”După cum v-am spus și ieri la comisii, un asemenea amendament nu are 

cadru legal. Dumneavoastră ați citit foarte bine din Codul Civil, și anume ”Statul”, nu 
autoritățile administrației publice locale. Totodată pe Legea 273/2006, nu avem niciunde la 
un capitol bugetar, unde putem să prindem. Acest proiect de hotărâre a încercat să fie 
inițiat și de către domnul Primar. Răspunsul meu a fost nu și atunci, răspunsul meu este 
nu și acum, în sensul că eu nu voi viza un proiect de hotărâre cu un asemenea 
amendament, în concluzie să știți că nu vom avea buget, pentru că Prefectura va ataca în 
Contencios un asemenea proiect. Eu nu voi putea viza, pentru că dacă voi viza, va veni 
Curtea de Conturi și o să ne ia banii tuturor. Municipiul București a vizat într-adevăr, au o 
asemenea hotărâre, dar dacă o să vă uitați, cred că la anexa 4 de pe 273/2006, nu știu 
exact care din anexe, dar pe Legea 273/2006, Municipiul București poate să facă mai 
multe cheltuieli decât restul UAT- urilor și probabil de aici a pornit în toată țara, nebunia 
asta, toată lumea să voteze. Este binevenită, dar din păcate trebuie umblat la legislație. În 
momentul când se va modifica legislația, nu am nimic împotrivă să vizez, dar la ora 
actuală nu avem cadru legal.” 

 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Domnule Secretar, nu suntem în stare și noi ca și Consiliul Local să luăm o 

hotărâre și să o înaintăm mai marilor de la București, că nu suntem chiar pe nicăieri?” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Ba da, puteți prin parlamentarii pe care îi aveți dumneavoastră, politicienii. 

Eu ca jurist, nu pot decât să aplic legea. Nu pot să am inițiative legislative. Inițiativele 
legislative vă aparțin dumneavoastră, politicienilor în limita competențelor pe care le aveți 
fiecare, iar la nivel național să se modifice, ține de Parlamentul României sau de Guvern. 
Amendamentul poate fi supus la vot dacă dumneavoastră îl susțineți, dar vă atrag atenția, 
această hotărâre, nu va fi vizată de către Secretar și automat va fi atacată în Contencios și 
nu veți avea buget. Se va supune  la vot, pentru că nu interzice legea să-l supuneți la vot. 
Poate Prefectura nu o să atace, deși ei sunt obligați dacă secretarul nu vizează, să atace 
hotărârea în Contencios.”    

 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Noi așa am dori.  Măcar să încercăm.” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Eu ce să înțeleg? Că încercați să votați ceva care este pe lângă lege. Vă 

asumați. Eu îmi fac datoria să vă spun.” 
 
D-nul Marius Leanca:  
”Haideți să supunem la vot amendamentul domnului Ardelean.” 
 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Daniel Cosmin 

Ardelean: (8 voturi „pentru”  Ardelean Daniel, Băloiu Maria, Popovici Corina, Mureșan 
Vasile, Jitian Simion, Popa Mihaela, Olariu Nicoleta, Logofătu Daniela), 9 voturi 
„împotrivă” – (Borca Laura, Butuc Ioan, Voinia Claudiu, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Ilea Sorin, Todor Ramona, Fărcaș Bianca, Sevastru Virgil) și 3 voturi ”abțineri” (Palcău 
Ciprian, Lăscuț Stoicuța, Kofity Zoltan).   
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
„A căzut amendamentul.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dar să știți că discuția poate fi reluată. Chiar dacă secretarul ne-a atras 

atenția, în nenumărate rânduri am încercat să promovăm astfel de proiecte de hotărâre și 
într-adevăr putem face o scrisoare deschisă fiecare, parlamentarilor. Primăria Generală a 
Capitalei are mai multe astfel de proiecte, cu trusoul la primul născut, la al doilea născut, 
deci chiar putem promova împreună, dacă sunteți de acord.” 

 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Deci, noi din învățământ, vedem primii lucrul acesta.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Corect. Aveți perfectă dreptate.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”În momentul în care numărul de copii scade în fiecare an, o să ajungem să 

fim un oraș dependent de pensii. Pensiile care se vor plăti, dar se vor plăti cum se vor 
putea, pentru că dacă nu ai tineret ca să susțină economia și să aducă impozite la 
Primărie, Primăria noastră se va duce frumos în jos.”  

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Noi discutăm de o problemă națională. Aveți perfectă dreptate, de asta am și 

spus că susțin în continuare astfel de inițiative și chiar cred că veți reuși să discutați cu 
parlamentarii dumneavoastră ca actualul Guvern să majoreze alocațiile pentru că este 
vorba tot de bani și de copii. Bănuiesc că este același lucru.” 

 
D-nul Marius Leanca:  
”Domnul consilier Stoicuța.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”În ce privește bugetul pe anul viitor, am văzut că avem în buget cuprinși 

22.190.000 lei fonduri europene, atrași de către actuala conducere. Foarte bine, chiar mă 
bucur pentru că sunt bani mulți. Singura problemă este că o mare parte din bani a fost 
cuprinsă și în bugetul de anul trecut, din ce am văzut eu, reprezintă aproape 50% din 
aceste sume, nu prea au fost cheltuiți. Singurul proiect care a fost derulat, este cel de la 
Castel, proiect de fapt început sau nici nu știu, licitat, de fosta administrație. Vreau să vă 
întreb dacă același lucru se va întâmpla și anul acesta pentru că la fel aveți peste 50% 
cuprins în buget numai din fonduri europene.” 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dar ce este rău în asta, că noi am mai discutat? Eu vă rog frumos, la comisii 

domnule Stoicuța. Este simplu. Nu doare să citiți, vi se explică de către aparatul Primăriei. 
Ascultați-mă puțin ca să înțelegeți ceva și dumneavoastră în calitate de consilier. Banii pe 
fonduri europene se adaugă în bugetul unui UAT, peste tot în România și bănuiesc că știți 
și în Austria să nu vă faceți nici o problemă. Fosta administrație nu a lăsat nici un proiect, 
proiectul la-ți votat, dar nu dumneavoastră, actualul consiliu, pentru că încă nu erați 
consilier, acela de la Castel, iar toți banii indiferent de unde vin, intră în bugetul local. Se 
cheltuiesc conform legislației din România, proceduri de licitație. Sper că am fost suficient 
de clar pentru că am repetat de 200 de ori și tot nu vreți să înțelegeți. Încă ceva stimați 
colegi, domnule Stoicuța în principiu, de ce nu folosiți aparatul propriu al Primăriei? Pentru 
că oamenii aceștia sunt plătiți de cetățeni și sunt la dispoziția dumneavoastră la comisie. 
Vă întreb, la comisie ați chemat pe cineva să vă răspundă?” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu am putut ajunge domnule primar.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă nu ați putut ajunge la comisie, cam cum ar fi această discuție pe care 

o ținem pe loc, că nu pricepem o procedură perfect legală în România. Cum se angajează 
cheltuiala unui ban public. Vă rog, participați la comisii și nu vă luați indemnizațiile 
degeaba. Amendamentul, vă rog.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Dumneavoastră insinuați aici ceva. Amendamentul? Propun ca din bugetul 

de, stați așa, suma oferită maximă pentru subvenție la Primtransprest, de 200.000 lei să 
fie redusă la 100.000 lei/lunar și acești bani să fie cuprinși pentru întreținere străzi și 
plombare, care de fapt sunt 1.500.000 lei din câte văd eu în buget aici. 1.500.000 lei sunt 
cam puțini și eu sunt convins că Primtransprest-ul se poate descurca cu maximul sumei de 
100.000 lei. Este bine, domnule primar?” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Concret, pe capitole bugetare. Doamna director, vă rog să interveniți și 

dumneavoastră. Când se face un amendament pe buget, trebuie făcut concret pe capitole 
bugetare.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”La punctul 8, dacă nu mă înșel.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Se iau banii de la punctul cutare și se mută la punctul cutare. Pentru a putea 

supune la vot amendamentul.” 
 

Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Să îmi arătați exact.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Aveți 1.500.000 lei pentru plombare și întreținere.” 
 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Acolo doriți să suplimentăm?” 
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D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Acolo dorim să suplimentăm și să luăm din subvenția maximă de la 

Primtransprest de 200.000 lei. Subvenția maximă trebuie să fie 100.000 lei. Din punctul 
meu de vedere eu zic că le ajunge mai mult decât trebuie.”” 
 

Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Doar în luna Decembrie ați avut 90.000 și ceva, care se vor plăti acum în 

Ianuarie.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Noi vorbim de subvenția maximă acordată. Noi vorbim de suma maximă 

care poate fi acordată. Așa este trecut în buget. De 200.000 lei.” 
 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Suma maximă care poate fi acordată în 2020 inclusiv, sumele aprobate de 

dumneavoastră anul trecut în Decembrie și care se vor plăti în Ianuarie 2020.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Noi vorbim de suma maximă care poate fi acordată, suma maximă. Poate să 

fie 80.000, poate să fie mai puțin, dar suma maximă care poate fi acordată ca și subvenție 
sunt 200.000.” 

 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Dar trebuie să acopere și angajamentele preluate din anul anterior.”  
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Tocmai asta vă spune doamna director, că ați aprobat în Decembrie o 

anumită sumă, pe care prin amendamentul dumneavoastră nu o acoperiți.” 
 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Dacă lăsăm în buget doar 100.000, atunci nu mai avem bani pentru anul 

acesta pentru că 90.000 și ceva, provin din anul anterior.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu ne înțelegem. Aveți dreptate, la comisii trebuia discutat.” 
 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Nu se poate să fie 100.000, pentru că pe tot anul ca și subvenție pentru 

Primtransprest avem 500.000 lei. Deci nu este 100.000/lună. Avem 500.000 buget pe tot 
anul pentru subvenții.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Asta înseamnă să stăm în loc dacă nu participăm la comisii.” 
 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Deci la capitolul 84, titlu 40, subvenții, 500.000 pe tot anul 2020. Acestea 

sunt niște estimări pe anii următori care respectă niște prevederi.” 
 
D-nul Marius Leanca:  
”Avem sau nu amendament? Domnule consilier, avem amendament?” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Îmi pare rău, nu am documentele, nu le-am luat la mine, nu le-am imprimat.” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Deci, înțelegem că dacă nu este amendament, mergem mai departe?” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Mergem mai departe, că nu ne înțelegem. O să revin.” 
 
D-nul Marius Leanca:  
”Mergem mai departe.”    

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 50/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern al 
municipiului  Hunedoara, pe anul 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Elena Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 51/2020 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2020 și a estimărilor pe anii 2021-2023 ale instituţiilor publice finanţate integral sau 
parţial din venituri proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-ra  viceprimar Ramona Elena Todor: 
„Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
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- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Aș vrea să o întreb pe doamna director economic, la aceste instituții 

coordonate de către Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, dânsa are vreo implicare în 
ce privește bugetul de venituri și cheltuieli?” 

 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Este vorba despre bugetele coordonatorilor terțiari, noi doar le-am 

centralizat.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Deci dumneavoastră doar le centralizați. Aș avea și eu o întrebare. Am două 

puncte așa, mari și late. Este vorba de bani și aici întotdeauna sunt probleme. La art.5, 
avem aici la Liceul Tehnologic ”Matei Corvin” Hunedoara, o sumă frumoasă pentru venituri 
653.000 lei dar și un deficit de 116.008 lei.” 

 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Este acoperit din excedentul anilor anteriori, pentru că nu se poate altfel.” 
 
D-nul Claudiu Voinia: 
”Am terminat anul cu excedent și acel excedent se adaugă în acest an.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Să înțeleg că celelalte licee nu au excedent?”  
 
D-nul Claudiu Voinia: 
”Nu știu. Poate nu.” 
 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Fiecare are excedentul care este menționat la articolul respectiv. Sumele 

respective se regăsesc în trezorerie sau se regăsesc la 31 Decembrie 2019.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Ok, mulțumesc. Aș mai avea la art. 16 dacă putem să întrebăm pe un domn 

reprezentant al Clubului Sportiv  Hunedoara, bugetul este în valoare de 1.500.000 lei. 
Anul trecut din câte știu, era 1.850.000 lei sau 1.800.000 lei, să nu greșesc.” 

 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Dacă pot să vă răspund eu, era 1.503.000. Tot 1.500.000 plus 3.000 lei din 

donații și sponsorizări.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Deci nu a fost 1.800.000?” 
 
Dna. Anișoara Popa – Director Direcția Economică: 
”Nu.” 
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D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Bine, este în regulă. Mai am o singură întrebare. Deci am aflat din surse 

neoficiale că domnul director Cimpoca este plecat în concediu. Este adevărat sau nu este 
adevărat? Domnule primar? Dânsul este subordonat al Consiliului Local și al 
dumneavoastră.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Da, mă interesez și vă dau răspunsul.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Ok. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Am și eu o completare. Nu am înțeles relevanța, dar este o întrebare și o să 

dau răspuns, o să verific pentru că sunt totuși câteva sute de angajați. Dar bănuiesc că 
dacă este plecat în concediu, are dreptul. O să verific și vă dau răspunsul.” 

 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Normal, fiind profesor, nu ar avea dreptul. Din câte știu eu, profesorii în 

cursul anului școlar, este în dublă calitate. Este președinte la CS și este profesor la ”Matei 
Corvin”, din câte am înțeles. Profesorii în timpul anului școlar nu au dreptul să își ia 
concediu de odihnă.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Întrebați-l pe domnul Voinia. Mă iertați, nu știu.”  
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Este și angajatul dumneavoastră, de aceea v-am întrebat.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Păi ați spus de profesor, nu am angajați profesori la Primărie. Să știți că 

există un amendament care a fost făcut în dezbaterea privind bugetul, pentru că a existat 
o dezbatere. A fost pusă peste tot și au fost cetățeni din Societatea Civilă, cât și două 
partide politice care nu fac parte din Consiliul Local și care au solicitat introducerea unei 
sume privind bugetarea participativă. Deci chiar nu am făcut bugetul fără să ținem cont de 
orice.  

Vă cer scuze dacă domnul Stoicuța s-a simțit poate cumva agresat verbal de 
mine, nu a fost intenția mea. Intenția era de a discuta chiar la aceea ședință unde au 
participat reprezentanții Societății Civile în număr mare, a fost transmisă în direct pe 
facebook, cele două partide care nu sunt partide din cadrul Consiliului Local, au venit cu 
propuneri și am prins sumele. Nu am ascuns absolut nimic. Am făcut intervenția aceasta la 
final, pentru că o să votați și este ultima hotărâre și am vrut să și știți despre acest buget 
pentru proiectele care vor fi depuse de către Societatea Civilă, de bugetare participativă 
exact ca la Municipiul Cluj. Vedeți că ne inspirăm de la cei buni. Mulțumesc.”  

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Pot să am o completare?” 
 
D-nul Marius Leanca: 
”Să fie scurt, vă rog.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Dacă tot ați prins în buget 300.000, bugetarea participativă, aveți și normele 

metodologice prin care cetățenii, sau s-au făcut ceva demersuri în această privință?” 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Da. Trebuie să fie un regulament, sigur.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Să știe cetățeanul cum poate să vină cu un proiect sau cum poate să 

acceseze acei bani.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Sigur. Trebuie să existe un regulament că altfel nu se poate, așa este.”     

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-19 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr. 52/2020 se aprobă în unanimitate 
 
 

 

D-nul Marius Leanca: 
“Declar ședința închisă.” 
 
 
 
 
 
 

 

 

          PREŞEDINTE,                                                                    SECRETAR GENERAL,                          

          Marius Leanca                                                                     Militon Dănuț  Laslău      

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit 
Larisa Giurca                      


